

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-01-24

Tid: 12.00–13.00

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN
VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND
KASSÖR: JOHAN AXELSSON
SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON
LEDAMOT: JOHAN GILL
ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON
ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK: SOFIA GUNNARSSON
ORDFÖRANDE SNF: NIKLAS JAKOBSSON
LEDAMOT FOC: ANTON WAHNSTRÖM
ORDFÖRANDE FARM: JOAKIM OLSSON

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 har bestämt att årets sektionsaktivabastu kommer att hållas tisdag kv. 3, dvs. 5:e februari. Det är lite kort varsel eftersom alla gamla sektionsaktiva är inbjudna. Axelsson upplyser dem om att budgeten är ca 8000 kr.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

DP har pubbrunda ikväll. De skall också ha ett jubileum om två veckor samt DuP nästa vecka.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

Nya FNOLLK har ännu inte gjort något, men de skall på ett möte nere på Kåren angående mottagningen ikväll.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF har cocktailparty ikväll. De har också hållit på och diskuterat Radio & Rymd som tydligen haft ett par nya kurser som inte alls blivit bra.

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC

Foc har fått sitt nya flipper från USA och kommer fira det med en LotR-DuP. De har också handlat till Focumama. Ekonomiskrapport för de två första månaderna kommer nästa vecka när kassören Elmer är tillbaka.

§ 7 RAPPOR FRÅN FARM

FARM har haft ett planeringsmöte där de diskuterat våren. Närmast gäller mentorskapsprogrammet. Det kommer också hållas lunchföredrag i lv. 3 och 5. De meddelar att den vanliga skridskodagen tillsammans med Vattenfall kommer att bli av i år igen. Arbetet med att skapa en ny resa till CERN fortgår och de diskuterar ekonomin med Cederwall.

§ 8 RAPPOR FRÅN KÄRNSTYRET

Kärnstyret tillsammans med DP har försökt rusta upp Focus under lovet, men misslyckades ganska fatalt.

Hiller har varit på KU-möte där det diskuterades en massa om sektionernas lokaler. Det är tydligen svårare att syna in lokaler nu. Hiller tog också upp att vi vill ha mer lokaler i samband med att vi får nya studenter från Teknisk Matematik.

§ 9 BIBLIOTEKET

Linus har fått ett mail från Åke och de skall försöka ha ett möte tillsammans med Kent. Det finns åter igen planer på att bygga om det gamla fysikbiblioteket.

§ 10 NU

Foten har varit på NU-möte. Huset vill veta om vart det finns automater och då främst kaffeautomater då de är rädda för vattenläckor.

Kent skall också träffa tillståndsmyndigheten och vi anser att det bästa för oss hade varit om alla sektionens medlemmar kunde ses som ett slutet sällskap. Vi har också en idé om att alla föreningsaktiva skall läsa igenom dispositionsavtalet för att få lite koll.

§ 11 DISPOSITIONSAVTALET

Vi får inte ha någon alkohol i skyddsrummet. Det är inte heller bra om andra flaskor som kan misstas för alkohol förvaras där.

§ 12 F-SPEXET

Vi vill syna in två ET-raj. Det kommer resultera i att F-spexet inte kommer få några alkoholtillstånd under nollningen. Vi bestämmer att utgångspunkten alltid skall vara att de inte skall få några heller på våren men att vi kan vara snälla ibland. De skall alltså inte förutsätta att de kan vara på Focus. Till den här våren så får de fyra tillstånd.

§ 13 SEKTIONENS DAG

Vi spikar tisdag lv. 6. Jakob sätter upp lappar om att vi vill få in nomineringar till stipendierna. SNF kommer också att dela ut guldäpplet på sektionens dag i år.

§ 14 PLANER INFÖR VÅREN

Ommålning på Focus får ske om huset ordnar färgen. Vi bestämmer att ta nya tag med ommålningen i omtentaveckan kring påsk.

Linus skall också ta kontakt med Bobby från Bobbys Tapetserareverkstad som kan tänka sig att sy överdrag till sofforna.

Vi skall någon gång under våren arrangera ett styretkalas.

Vi skall också ha en omsits och vi skall i år meddela alla asparna att de som blir invalda får gå på den. Den kommer alltså att hållas efter invalet även i år.

§ 15 MATLISTA

Hiller har vunnit bort en tid mot Sofia i kaps och Gill har gjort en av sina idag. Annars är det inga fler ändringar än de som sagts på mailen så Jakob kan sätta ihop ett nytt schema.

§ 16 ÖVRIGT

Vi klargör att de som har labbar under våren skall se till att de är här under åtminstone runda bordet.

§ 17 NÄSTA MÖTE

Nästa möte hålls den 31:a januari 2008.

§ 18 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren
Ordförande

Jakob Andersson
Sekreterare